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Slovo starosty

Vážení spoluobčané,

doba dovolených a prázdnin je za půlkou, počasí jak na houpačce. Deště jsme si doposud 
užili více oproti loňskému roku.

Letošní rok byl tak trochu netradiční, vzhledem ke Covidu-19. Zrušen byl obecní ples, hasičský 
ples, pálení čarodějnic a další kulturní akce. Jsme rádi, že se v pátek 29. 6. mohlo konat 
slavnostní rozloučení s letošními deváfáky a že se podarilo uskutečnit dva tábory pro naše děti, 
za které bych chtěl poděkovat organizátorům. Začátkem léta jsme vybudovali nový kanál u p. 
Švingra na odvod dešťové vody, včetně nových vjezdů a části chodníků. Na bývalé skládce v 
Martiněvsi jsme oplotili nové sběrné místo pro Vysloužilý elektroodpad, kovový odpad a 
pneumatiky, kde je možno tento odpad odevzdat bezplatně každou stredu a sobotu od 15 do 
18 hodin.

V současné době probíhá oprava bytu a knihovny v Charvatcích. V tomto bytu se mění 
kompletní kanalizace, voda, umyvadlo, vana, záchod. Předělává se topení, budují se nové 
příčky (rozděluje se velká místnost), vyměňují se obklady, dlažby, kuchyňská linka atd. V knihovně 
se oklepaly částečně omítky z důvodu zatečení z vrchního bytu, dělají se nové štuky a nová 
dlažba. Nová dlažba se bude pokládat též v centrální chodbě z důvodu výměny kanalizačního 
potrubí.

V Radešíně jsme instalovali nové dopravní zrcadlo od Šlapánic směr Brčkov, kde toto 
odbočení bylo dosti nepřehledné. V sobotu 25. 7. 2020 proběhlo v Charvatcích venkovní večerní 
promítání filmu „Ženská na vrcholu“, tento film se hodně líbil a těšíme se na příští rok. Finance od 
státu byly zatím hodně pokráceny, o cca 420 tisíc Kč. Doufám, že se to nějak vrátí do normálu 
jako pred Covidem-19.

Váš starosta Luboš Tydlitát
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